

## 慶祝呂祖先師寶誕慈善盆菜宴 Charity "Poon Choi" Feast in Celebration of Master Lui Cho's Birthday

東華三院再次與信善紫闕玄觀和信善恩惠慈善基金(信善)攜手於香港 專業教育學院(沙田)合辦慈善盆菜宴。今次盆菜宴筵開54席,邀請 約400位來自本院11間長者中心及綜合服務中心的服務使用者,以及共創 明「Teen」校友會成員參加。參加者除可品嚐美味的盆菜外,還欣賞到 精彩的歌舞和雜耍表演。

TWGHs once again collaborated with Shun Shin Chee Kit Yin Koon and Shun Shin Kindness Foundation ("Shun Shin") to co-organise a Charity "Poon Choi" Feast at the Hong Kong Institute of Vocational Education (Sha Tin) ("IVE (Sha Tin)"). The event hosted 54 tables and invited approximately 400 service users from 11 TWGHs elderly centres and integrated services centres, as well as members from the Strive and Rise Alumni Club. In addition to enjoying delicious "Poon Choi", participants were treated to wonderful performances of singing, dancing and juggling.





共創明「Teen」校友會成員獲邀表演雜耍。 Members from the Strive and Rise Alumni Club were invited to perform juggling acts during the "Poon Choi" Feast.

本院主席何猷啟先生(後排右三)、副主席曾慶業先生(後排右一)、信善主席陳觀威先生(後排左三)、董事黄秀德先生(後排左二)、本院行政總監蘇祐安先生(後排左一)及香港專業教育學院(沙田)首席學生發展主任梁璟璣先生(後排右二)向長者派發「敬老利是」。

Mr. HO Yak Kai, Orlando (back row, right 3), the Chairman, Mr. TSENG Hing Yip, York (back row, right 1), Vice-Chairman, Mr. CHAN Koon Wai (back row, left 3), Chairman of Shun Shin, Mr. WONG Sau Tak (back row, left 2), Director of Shun Shin, Mr. SU Yau On, Albert (back row, left 1), Chief Executive of TWGHs, and Mr. K.K. LEUNG (back row, right 2), Principal Student Development Officer of IVE (Sha Tin), distributed "Lai See" to the elderly participants.





本院副主席曾慶業先生(前排右二)、副主席伍怡先生(後排右四)、副主席李曠怡先生(前排右三)、總理鄭婉玉小姐(後排左二)、總理林筱旻女士(後排左一)及行政總監蘇祐安先生(後排右三),與鳴芝聲劇團成員及嘉賓交流會面。

Mr. TSENG Hing Yip, York (front row, right 2), Vice-Chairman, Mr. Jonathan NG (back row, right 4), Vice-Chairman, Mr. LEE Kwong Yee, Jason Joseph (front row, right 3), Vice-Chairman, Miss ZHENG Wanyu, Anastasia (back row, left 2), Director, Ms. Joyce LAM (back row, left 1), Director, Mr. SU Yau On, Albert (back row, right 3), Chief Executive of TWGHs, met and exchanged views with members of Ming Chee Sing Chinese Opera and other guests.



6.6 FUND RAISING ACTIVITY

## 乙巳年董事局與鳴芝聲劇團交流會面 Board Members 2025/2026 Met with Ming Chee Sing Chinese Opera

《六福珠寶呈獻:東華三院155周年慈善粵劇晚會》將於7月4日(星期五)假香港演藝學院歌劇院舉行。為加強與鳴芝聲劇團的聯繫,董事局特意與劇團成員聚會交流,表達感謝之意,並期望日後繼續攜手推動善業,造福社群。

The event, titled "Lukfook Jewellery Presents: TWGHs 155th Anniversary Charity Cantonese Opera", is scheduled to be held at the Lyric Theatre of The Hong Kong Academy for Performing Arts on 4 July 2025, Friday. To strengthen ties and express gratitude for Ming Chee Sing Chinese Opera's long-term support, the Board of Directors hosted a meeting with members of the Troupe to exchange ideas and share experiences for future collaborations in promoting charitable work.



**27.5**FUND RAISING ACTIVITY

## 董事局與電視廣播有限公司 行政人員交流會面 Meeting with the Senior Management of Television Broadcasts Limited (TVB)

東華三院主席何猷啟先生(前排中)和董事局成員與電視廣播有限公司(TVB)總經理(節目內容營運) 曾志偉先生(前排右二)、總經理(商務營運)蕭世和先生(前排左二)及其他行政人員聚會,藉以 感謝TVB對本院長久以來的支持,並就雙方未來慈善公益合作進行交流。

Mr. HO Yau Kai, Orlando (front row, centre), Chairman of TWGHs, along with other Board Members, met with Mr. TSANG Chi Wai, Eric (front row, right 2), General Manager (Content Operations) of TVB, Mr. SIU Sai Wo (front row, left 2), General Manager (Business Operations) of TVB, and other senior management members to express gratitude for TVB's long-standing support and to discuss future collaborations on charitable initiatives.





6.6
SERVICE FOCUS



晚宴為東華三院黃大仙醫院員工提供難得的交流平台,讓大家增進情誼,共同回顧和慶祝 醫院成立60周年的重要的里程碑。

The Banquet provided a platform for the staff of TWGHs Wong Tai Sin Hospital (WTSH) to interact, communicate, and strengthen their bonds, while collectively reminiscing and celebrating the remarkable 60-year history of the Hospital.

醫院管理局主席范鴻齡SBS太平紳士(第二排左六)、醫院管理局行政總裁高拔陞醫生太平紳士(第二排左七)、醫院管理局九龍中醫院聯網聯網總監張復熾醫生(第二排左八)、東華三院黃大仙醫院醫院行政總監陳允健醫生(第二排左四)、本院副主席暨東華三院黃大仙醫院醫院管治委員會委員曾慶業先生(第二排左五)、東華三院黃大仙醫院醫院管治委員會委員,以及本院董事局成員合照。

Mr. FAN Hung Ling, Henry, SBS, JP (second row, left 6), Chairman of Hospital Authority (HA), Dr. KO Pat Sing, Tony, JP (second row, left 7), Chief Executive of HA, Dr. Eric CHEUNG (second row, left 8), Cluster Chief Executive of Kowloon Central Cluster of HA, Dr. Frank CHAN (second row, left 4), Hospital Chief Executive of TWGHs WTSH, Mr. TSENG Hing Yip, York (second row, left 5), Vice-Chairman of TWGHs cum member of Hospital Governing Committee of TWGHs WTSH, along with members of Hospital Governing Committee of TWGHs WTSH and Board Members, posed for a group photo.



